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Pierwsza edycja Forum Gospodarczego właśnie przeszła do historii. Na terenie Zagrody
Ludowej w Lipcach Reymontowskich przez całe sobotnie południe odbywały się wykłady, a
także warsztaty dla przedsiębiorców.

Oficjalnego otwarcia dokonał Mirosław Belina, starosta powiatu skierniewickiego wraz z Markiem
Sałkiem, wójtem gminy Lipce Reymontowskie oraz Tadeuszem Grotkowskim, wicestarostą.

To miejsce nie zostało wybrane przez przypadek. Znajdujemy się na terenie, gdzie przed laty
znajdowała się manufaktura, a to znak, że przedsiębiorcze działania Lipce Reymontowskie mają
zapisane w swojej historii.

Marek Sałek, wójt gminy Lipce Reymontowskie

Prelekcje zostały podzielone na kilka bloków, które zostały przewidziane dla przedsiębiorców, ale
także samorządowców. Tematy dotyczyły głównie możliwości pozyskiwania pieniędzy z funduszy



europejskich w najbliższych latach. Pojawiła również prelekcja na temat współpracy z partnerami
zagranicznymi.

W trakcie pierwszego forum przewidziano także warsztaty związane z tematem fotowoltaiki.

– Chcieliśmy stworzyć panel, podczas którego lokalni przedsiębiorcy będą mogli wymieć się swoimi
doświadczeniami, nawiązać także nowe kontakty, które zaowocują współpracą. Debiutujemy z tą
imprezą, dlatego sami zbieramy doświadczenie – mówi Tadeusz Grotkowski, wicestarosta.

W Zagrodzie Ludowej podczas forum zaprezentowało się 25 przedsiębiorców, głównie z powiatu
skierniewickiego.

Gospodarzem drugiej edycji, która odbędzie się w przyszłym roku będzie gmina Głuchów.
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